
 
PROTOKÓŁ Nr XXV/2022 

Sesji Rady Gminy Grudusk, odbytej w dniu 09 marca 2022 roku 
 
 

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Grudusku. 
Obrady rozpoczęto o godz.1300, zakończono o godz.1450. 

Sesji przewodniczył Pan Michał Zakrzewski – Przewodniczący Rady Gminy. 
 
Otwierając obrady Pan Przewodniczący powitał radnych i zaproszonych gości oraz 
stwierdził prawomocność Sesji informując, że na stan 15 radnych, obecnych jest 14 
radnych.  
Na protokolanta powołał Pana Jerzego Czarniewicza. 
 
Następnie Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXV Sesji Rady w 
następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
3. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 
4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2021 roku 
oraz ocena realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Grudusk w 2021 roku. 
5. Przyjęcie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Grudusk na 2022 rok. 
6.  Przyjęcie  „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Grudusk w 2022 roku”. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
- dokonania zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok 
- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Grudusk na lata 2022 - 2031, 
- petycji Fundacji im. Nikoli Tesli z dnia 21 grudnia 2021 r.  wzywającej Radę Gminy 
Grudusk do przyjęcia uchwał o zakazie stosowania na obszarze Gminy Grudusk 
„maseczek ochronnych”, o zakazie stosowania kwarantann i izolacji oraz o zakazie 
stosowania „szczepionek” mRNA (wszystkich producentów) 
- ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 
Pożarnych 
8. Pytania i wnioski. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
W głosowaniu porządek obrad przyjęty został jednomyślnie (głosowało 14 radnych). 

(karta imiennego głosowania w załączeniu protokołu) 
 

 
Ad.pkt.2 
 
   Przewodniczący Rady Pan Michał Zakrzewski zgłosił wniosek, aby protokół z XXIV 
Sesji Rady Gminy  został przyjęty bez odczytywania. 



  

Poinformował, że osobiście zapoznał się z treścią protokołu, w pełni odzwierciedla on 
przebieg obrad Sesji. Radni mieli także możliwość wglądu do  protokołu, gdyż w 
okresie międzysesyjnym był wywieszony na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy, jest 
zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Gminy - Biuletyn Informacji Publicznej 
oraz dostępny u protokolanta obrad. 
 
W głosowaniu w/w protokół poddany został pod głosowanie i przyjęty jednomyślnie 
(głosowało 14 radnych), bez odczytywania. 

(karta głosowania imiennego w załączeniu protokołu) 
 
Ad.pkt.3 
 
     Działania w okresie międzysesyjnym Wójta Gminy Pana Marka Piotrowicza przedstawiają 
się następująco: 
- uczestniczył w trzech spotkania w Starostwie Powiatowym w sprawie uchodźców z Ukrainy. 
Zaapelował o zgłaszanie wszystkich chętnych osób z naszego terenu, które byłyby w stanie 
przyjąć uchodźców z Ukrainy. W dniu dzisiejszym ustalonych zostało 14 miejsc, w których 
będziemy mogli zakwaterować uchodźców. Ludzie ci ciągle napływają, wczoraj do 
Ciechanowa miało przybyć 350 osób, z tej liczby 280 osób przejmuje miasto, pozostali 
znaleźli miejsca wokół Ciechanowa. W każdej chwili możemy się spodziewać, że także do 
naszej gminy uchodźcy przybędą. Już w ubiegłym tygodniu Pan Wójt odbył spotkanie z 
dyrektorami szkół, kierownikiem GOPS, pracownikami Urzędu Gminy, na którym omówione 
zostały wszystkie najważniejsze sprawy związane z przyjęciem uchodźców.  Z informacji 
przekazanych przez Wojewodę Mazowieckiego, większe miasta w naszym województwie nie 
są już w stanie przyjąć większej liczby uchodźców. Stąd gorący apel Pana Wójta, aby 
zgłaszać wszelkie możliwe miejsca na terenie gminy, w których będzie można ulokować 
uciekinierów z Ukrainy. Na stronie internetowej gminy zamieszczony jest apel o składanie 
darów dla uchodźców. Dary te będą zbierane w urzędzie Gminy, na parterze, w małej sali 
konferencyjnej. Jest sporządzona specjalna lista, jakie datki można składać, nadwyżki 
złożonych darów będą odwożone do Ciechanowa do centralnego magazynu powiatowego. 
Wspólnie z Panią Kierownik GOPS poczynione zostały starania w celu zakupu materaców, 
pościeli, kocy, poduszek. Regionalna Izba Obrachunkowa pozwoliła na uruchomienie rezerwy 
budżetowej na zakupy dla uchodźców. Jeżeli mieszkańcy naszej gminy będą mieli informacje, 
że przyjechała do nas grupa uchodźców, trzeba to natychmiast zgłosić do Urzędu Gminy, 
gdyż codziennie, do godz.9, do Starostwa składane są raporty o liczbie uchodźców 
przebywających na danym terenie. Pod uwagę brać trzeba tylko osoby, które przybyły z 
Ukrainy po 24 lutego. Mamy przygotowane specjalne druki oświadczeń, w języku polskim i 
ukraińskim, celem pozyskania danych przybywających ludzi. Musi zostać stworzony pewien 
system rejestracji uchodźców, gdyż przybywające do Polski rodziny ukraińskie mogą się 
poszukiwać; 
- w wioskach, które nie posiadają kanalizacji rozpoczną się kontrole szamb i sposobu 
zagospodarowania ścieków. Sprawdzane będą faktury za dostawę ścieków do naszej 
oczyszczalnię lub innej. Naczelna Dyrekcja Ochrony Środowiska żąda od nas informacji  w 
tym zakresie. Pan Wójt zaapelował, aby nasi mieszkańcy poważnie potraktowali ten temat, 
gdyż do tej pory często zdarzały się przypadki niewłaściwego odprowadzania ścieków tam, 
gdzie nie ma kanalizacji; 
- odbywają się zebrania sprawozdawcze w jednostkach OSP, Pan Wójt w nich uczestniczy; 
- Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej przyjął 425 wniosków osłonowych – zwrot za 
ogrzewanie mieszkań na sumę 361.250 zł, do wydziału podatkowego Urzędu Gminy 
wpłynęło 295 wniosków o zwrot akcyzy paliwowej na sumę 519.312,19 zł; 
- w ramach programu Polski Ład złożone zostały wnioski na:  



  

^ dofinansowanie termomodernizacji strażnicy OSP w Grudusku: ocieplenie budynku, 
wymianę drzwi i okien, fotowoltalikę i pompę ciepła, 
^ termomodernizację budynku szkoły w Grudusku: ocieplenie hali sportowej, wymianę 
kotłów piecowych olejowych nowszej generacji, pompę ciepła, fotowoltalikę, modernizację 
małej hali sportowej; 
^ rozbudowę i przebudowę dróg na terenie gminy: w Grudusku ul. Nowa, Pszczółki - odcinek 
120 metrów, Humięcino – 900 metrów, Żarnowo, Sokołowo – w kierunku kolonii;  
- do Urzędu Marszałkowskiego złożono wnioski o dofinansowanie: 
^ organizacji dożynek gminno-parafialnych w kwocie 8.500 zł, 
^ powtórzony został wniosek na remont drogi w Strzelni, 
^ dobudowy garażu w OSP Przywilcz, 
^ doposażenia jednostek OSP w Żarnowie, Łysakowie i Mierzanowie, 
^ remontu małej hali gimnastycznej w szkole w Grudusku; 
- do Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw złożone zostały wnioski o 
dofinansowanie: 
^ zakupu lamp solarnych w Zakrzewie Małym, Purzycach Rozworach, 
^ utworzenia placu zabaw  przy szkole w Humięcinie, 
- w ramach komponentu w zakresie ochrony środowiska przygotowano i złożono wniosek na 
dofinansowanie montażu lamp solarnych przy świetlicach w  Humięcinie-Andrychach, 
Humięcinie, Kołakach Wielkich, Rąbieżu Gruduskim, Zakrzewie Wielkim oraz  przy pomniku 
Ignacego Mościckiego w Mierzanowie, 
- złożono wniosek na dofinansowanie wyłożenia kostką drogi dojazdowej do cmentarza w 
Grudusku i zamontowanie przy tej drodze lampy solarnej, 
- Pan Wójt podpisał umowę na odbiór folii rolniczej od rolników, dofinansowanie to kwota 
57.500 zł, umowa obowiązywać będzie od 1 czerwca do 30 czerwca, odbiorca wyłoniony 
zostanie w przetargu; 
- w ramach programu „Cyfrowa Gmina” mamy zagwarantowane 100 tys. zł, na zakup 
sprzętu, przeszkolenie pracowników, zabezpieczenie programowe, dofinansowanie w 100 %; 
- uwzględniony został nasz wniosek na zakup sprzętu komputerowego dla rodzin 
pracowników byłych PGR, wartość wniosku 106.050 zł, na jedną osobę przypadać będzie 2,5 
tys. zł; 
- w ubiegłym roku szkoły składały wniosek w ramach programu „Poznaj Polskę”, nie udało 
się go wtedy zrealizować, ale w tym roku, przy współdziałaniu pracowników Urzędu Gminy 
oraz nauczycieli udało się pozyskać dofinansowanie dla sześciu wycieczek (szkoła w 
Grudusku – 5 wycieczek, szkoła w Humięcinie – 1 wycieczka) – dofinansowanie w kwocie 
43.168 zł; 
- pozytywnie zaopiniowano nasz wniosek na dofinansowanie zbiórki azbestu, kwota 
dofinansowania to 35 tys. zł bez udziały własnego; 
- podobnie jak to było w Wiśniewie, w Strzelni i Humięcinie-Koskach odbędą się spotkania  
mieszkańców z projektantem w sprawie budowy sieci kanalizacyjnej, będą także spotkania z 
mieszkańcami Humięcina-Andrych, Mierzanowa i Rąbieża Gruduskiego odnośnie projektów 
drogowych; 
- do Powiatowego Zarządu Dróg wystąpiliśmy z wnioskiem o przestawienie znaku drogowego 
przy „Biedronce”. 
 
Sołtys wsi Strzelnia Pan Paweł Milewski zwrócił się z pytaniem, czy będą wykonywane 
doraźne remonty dróg po okresie zimowym? 
 
Wójt Gminy Pan Marek Piotrowicz potwierdził, że po okresie zimowym niektóre drogi 
wymagają naprawy. Po rozeznaniu cenowym gmina zakupi asfalt i przy udziale własnych 
pracowników dokona naprawy tych dróg. Z Urzędu Pracy w tej chwili skierowane zostały do 
pracy w naszej gminie 3 osoby, później otrzymamy jeszcze 2 osoby. 



  

Radny Pan Andrzej Malinowski poinformował, że wielu ludzi, którzy korzystają z usług 
„Biedronki”, dociera do markietu skrótem, z jego drugiej strony. Pan radny uważał, że dobrze 
byłoby, aby ten odcinek drogi został utwardzony. 
 

Radny Pan Paweł Lisiecki zwrócił się z pytaniem, jaką powierzchnię ma droga 
dojazdowa do cmentarza. Wcześniej Pan Wójt mówił o 600 m2, teraz informuje o 
300 m2. 
 
Pan Wójt wyjaśnił, że taką powierzchnię określa dokumentacja techniczna, według 
projektu na drodze musi być jeszcze miejsce do odpływu wód na boki i wsiąkania w 
grunt. 
 

Przewodniczący Rady Pan Michał Zakrzewski poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym uczestniczył w przygotowania do XXV Sesji Rady Gminy, pełnił dyżur 
w Urzędzie Gminy, uczestniczył w posiedzeniach Komisji Rady. 
 
Ad.pkt.4 
 
       Przewodniczący Rady Pan Michał Zakrzewski poinformował, że  sprawozdanie z 
działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2021 roku oraz z realizacji 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Grudusk w 2021 roku, było poddane 
dokładnej analizie na posiedzeniach Komisji Rady. Realizacja przedstawionych zadań 
została oceniona przez Komisje pozytywnie. 
 
Na Sesji Rady nikt z uczestników obrad nie zgłosił uwag do sprawozdania. 
 

(sprawozdanie w załączeniu protokołu) 
 

Ad.pkt.5 
 
       Przewodniczący Rady Pan Michał Zakrzewski oświadczył, że przedmiotem obrad 
Komisji Rady był także  projekt Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Grudusk na 
2022 rok. 
 
Zaprezentowane przez Komisji Rady opinie  są pozytywne. 
 
W głosowaniu Uchwała Nr 222/XXV/2022 w sprawie Przyjęcie Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Grudusk na 2022 rok podjęta została jednomyślnie (głosowało 
14 radnych) 
 

(podjęta Uchwała oraz karta głosowania imiennego w załączeniu protokołu) 
 

Ad.pkt.6 
 

      Wójt Gminy Pan Marek Piotrowicz poinformował, że projekt „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy 



  

Grudusk w 2022 roku” był opiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii po raz 
drugi, gdyż zaszła konieczność dokonania zmiany schroniska, w którym przebywają 
psy odłowione na terenie naszej gminy. Na polecenie sądowe zmuszeni jesteśmy 
zabrać nasze dwa psy ze schroniska w Wojtyszkach i przewieść je do schroniska w 
Nowym dworze Mazowieckim, do czasu obowiązywania umowy, która została 
zawarta ze schroniskiem w Wojtyszkach. Schronisko w Nowym Dworze Mazowieckim 
wyraziło zgodę na przetrzymanie naszych dwóch psów, takiej zgody nie wyraziło 
Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych w Ciechanowie, tłumacząc swoją decyzję 
przepełnieniem ich schroniska w Pawłowie. 
 
Opinie Komisji Rady odnośnie powyższego Programu były pozytywne. 
 
W głosowaniu Uchwała Nr 223/XXV/2022 w sprawie przyjęcia  „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Grudusk w 2022 roku” podjęta została jednomyślnie (głosowało 14 radnych). 
 

(w/w Uchwała wraz z kartą do głosowania w załączeniu protokołu) 
 
 

Ad.pkt.7 

 
     Głosowanie nad poszczególnymi projektami uchwał przedstawia się następująco: 
 
- projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok 
 
Komisje Rady nie zgłosiły uwag do w/w projektu. 
 
W głosowaniu powyższa Uchwała Nr 224/XXV/2022 przyjęta została jednomyślnie 
(głosowało 14 radnych). 
 
- projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Grudusk na lata 2022 – 2031 
 
Opinie Komisji Rady nt. w/w projektu uchwały – pozytywne. 
 
W głosowaniu powyższa Uchwała Nr 225/XXV/2022 przyjęta została jednomyślnie 
(głosowało 14 radnych). 
 
- projekt uchwały w sprawie petycji Fundacji im. Nikoli Tesli z dnia 21 grudnia 2021 
r.  wzywającej Radę Gminy Grudusk do przyjęcia uchwał o zakazie stosowania na 
obszarze Gminy Grudusk „maseczek ochronnych”, o zakazie stosowania kwarantann i 
izolacji oraz o zakazie stosowania „szczepionek” mRNA (wszystkich producentów) 
 
Petycja była rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, opinię w tej 
sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Grzegorz Mierzejewski (opinia 
stanowi uzasadnienie podjętej Uchwały). 
 
Pozostałe Komisje Rady zaakceptowały stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 



  

 
W głosowaniu w/w Uchwała Nr 226/XXV/2022 podjęta została 13 głosami przy 1 
głosie wstrzymującym się (głosowało 14 radnych). 
 
- projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
członków Ochotniczych Straży Pożarnych 
 
Komisje Rady wyraziły pozytywną opinię nt. zaproponowanych stawek ekwiwalentu 
pieniężnego dla członków OSP. 
 
W głosowaniu powyższa Uchwała Nr 227/XXV/2022 przyjęta została jednomyślnie 
(głosowało 14 radnych). 
 

(podjęte Uchwały oraz karty głosowania imiennego w załączeniu protokołu) 
 

Ad.pkt.8 
 
     Radny Pan Zdzisław Gorczyca zwrócił się do Wójta Gminy z pytaniem, dlaczego 
na rondzie ulicy Konopnickiej lampy gasną o godz.23 i zapalają się dopiero o godz.5 
rano? W terenie zabudowanym, na skrzyżowaniach dróg a szczególnie na rondzie 
światła uliczne powinny świecić się całą noc. Około dwóch tygodni temu w Tygodniku 
Ciechanowskim ukazał się artykuł, w którym informuje się, że klub sportowy „Sokół” 
reaktywuje swoją działalność.  
Pan radny chciał wiedzieć,  kto podejmuje się tego zadania? 
 
Problemy z oświetleniem ulicznym zgłosiło jeszcze kilku sołtysów. 
 
Wójt Gminy Pan Marek Piotrowicz poinformował, że nie wiedział o aktualnym czasie 
świecenia się lamp ulicznych na rondzie, jego zdaniem przyczyną może być 
rozregulowanie spowodowane ostatnimi wichurami. Pan Wójt prosił o podanie 
miejscowości, gdzie zaistniały tego typu zdarzenia, temat ten zostanie przekazany do 
Zakładu Energetycznego. 
Pan Wójt rozmawiał telefonicznie z redaktorem Tygodnika Ciechanowskiego, który 
poinformował go, że do redakcji gazety wpłynęło pismo od mieszkańców naszej 
gminy, że będzie wznowiona działalność klubu  sportowego „Sokół”. Klub ten, jak 
wszystkim wiadomo, przerwał działalność, gdyż nie było chętnych do uprawiania 
sportu a teraz dobrze byłoby, aby ta działalność została wznowiona. Są obiekty 
sportowe, które trzeba utrzymywać a są zupełnie niewykorzystywane. 
 
Dyrektor GOKiS Pan Marek Szpakut oświadczył, że także rozmawiał z redaktorem 
Tygodnika Ciechanowskiego na temat reaktywowania działalności klubu sportowego 
„Sokół”. Rzeczywiście, takie zamiary zaistniały, czynione będą starania w kierunku 
utworzenia drużyny młodzików, gdyż na drużynę seniorów nie ma raczej szans. 
Zebrać trzeba będzie co najmniej 15 chłopców i gdyby się to udało, potrzebne będą 
środki finansowe w kwocie ok. 5 – 8 tys. zł. Konieczne będzie zatrudnienie trenera z 
uprawnieniami a to koszt ok. 1 tys. zł miesięcznie. Po ustalonym spotkaniu z 
młodzieżą powinna zapaść konkretna decyzja. Pan Dyrektor zapewnił, że o postępie 



  

podjętych działań w tym zakresie, będzie na bieżąco informował Radę Gminy i Wójta 
Gminy. 
 
Radna Pani Beata Ciska prosiła o informację, czy  są już rozstrzygnięte wnioski 
złożone w ramach programu „Poznaj Polskę”? Pani radna zaznaczyła, że przy 
opracowywaniu tych wniosków brali udział również nauczyciele poprzez kontakty z 
biurami podróży. Zwróciła się także z pytaniem, czy gmina dysponuje lokalami, w 
których będzie można zakwaterować uchodźców z Ukrainy? 
 
 Wójt Gminy Pan Marek Piotrowicz poinformował, że mimo krótkiego okresu, wnioski 
znalazły dofinansowanie. W tej chwili, w celu ewentualnego zakwaterowania 
uchodźców z Ukrainy, mamy wyznaczony lokal mieszkalny w Domu Nauczyciela w 
Humięcinie, dwa pokoje, kuchnia i łazienka, mamy obiecane pomieszczenie od 
właściciela Ośrodka Zdrowia, dwa pokoje. Są już zamówione materace, koce, 
poduszki. 
 
Sołtys wsi Humięcino-Klary Pani Alina Kurpiewska prosiła o poinformowanie, kiedy 
ostatecznie nastąpi podłączenie przepompowni ścieków do sieci energetycznej, gdyż 
terminy podawane wcześniej przez Pana Wójta są ciągle przesuwane?  
Pani Kurpiewska poprosiła także Pana Wójta o zapewnienie na kolejnych Sesjach 
Rady stołów, przy których mogliby siadać sołtysi. 
 
Wójt Gminy Pan Marek Piotrowicz oświadczył, że warunkiem uruchomienia całej sieci 
kanalizacyjnej do Humięcina-Klar jest podłączenie drugiej przepompowni, znajdującej 
się przy posesjach, na wzniesieniu. Ma to wykonać już inna firma, której właściciel 
poinformował, że w najbliższy czwartek odpowiednią dokumentację przekazuje do 
Starostwa i prosił o wsparcie w szybkim załatwieniu sprawy. Wniosek o podłączenie 
przepompowni złożyliśmy 28 czerwca 2021 roku i w zasadzie nie mamy wpływu na 
przyśpieszenie terminu  jego realizacji. W umowie jest zapisane, że Energia ma 14 
miesięcy na realizację zadania. W sytuacji na dzień dzisiejszy trudno jest określić 
datę ostatecznego załatwienia tego tematu. Panu Wójtowi osobiście bardzo zależy na 
szybkim uruchomieniu całej sieci kanalizacyjnej wiodącej do Humięcina-Klar. 
Pan Wójt zapewnił, że od następnej Sesji Rady sołtysi będą siedzieć przy stołach. 
 
Sołtys wsi Kołaki Wielkie Pani Alina Łojewska przypomniała o konieczności dokonania 
naprawy 300-metrowego odcinka  drogi powiatowej. Aktualnie, po zimie, ten odcinek 
drogi jest w katastrofalnym stanie. 
 
Radny Pan Szymon Cywiński poinformował, że w okolicach Łysakowa grasują 
bezpańskie psy, zdarzyły się już przypadki zagryzienia młodego bydła. Podobno 
znany jest właściciel tych psów. 
 
Wójt Gminy Pan Marek Piotrowicz oświadczył, że ten temat jest mu znany, 
prawdopodobnie  jest właściciel tych psów, który w żaden sposób się do nich nie 
przyznaje. W celu odłowienia tych psów były podjęte działania przez schronisko w 
Wojtyszkach, ale zerwanie umowy z tym schroniskiem spowodowało przerwanie tych 
działań. Podejmiemy ten temat ze schroniskiem w Nowym Dworze Mazowieckim. Pan 
Wójt zaapelował, aby zwracać uwagę na swoje psy, nie wypuszczać ich poza teren 



  

własnej posesji, aby nie stawały się psami bezpańskimi i dochodziło do zagryzania 
bydła. 
Na zakończenie wystąpienia Pan Wójt zwrócił się do Rady o wrażenie opinii, czy 
może kontynuować rozmowy w sprawie pozyskania samochodu ratowniczo-
gaśniczego dla OSP Przywilcz, koszt pojazdu to ok. 25 tys. zł. Temat ten został 
radnym przybliżony na posiedzeniach komisji,  
 
Rada jednomyślnie wyraziła zgodę na kontynuowanie działań w celu pozyskania 
samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Przywilcz. 
 
Przewodniczący Rady Pan Michał Zakrzewski w imieniu całej Rady poinformował, że 
diety z dzisiejszej Sesji radni przeznaczają na pomoc dla uchodźców z Ukrainy. 
 
Ad.pkt.9 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad, XXV Sesja Rady Gminy została zamknięta. 
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